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Chcemy wyremontować ul. Stróżowską

Dziś (12.04.) o godz. 8:00 odbyła się nadzwyczajna Sesja Rady Miasta Gorlice. Zwołane w
trybie  pilnym,  na  prośbę  Burmistrza  Rafała  Kukli  obrady,  dotyczyły  głównie  inwestycji
mającej  na celu przebudowę ulicy Stróżowskiej.  Miasto Gorlice ma szansę uzyskać 80%
dofinansowania na realizację tego zadania z Rządowego Programu na rzecz Rozwoju oraz
Konkurencyjności Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej Infrastruktury Drogowej.

Jednym z  warunków niezbędnych  do  poprawnego  złożenia  wniosku  jest  zabezpieczenie
środków finansowych na realizację zadania w budżecie roku 2018, dlatego też niezbędna
była zgoda Radnych na realizację tego zadania, nieuwzględnionego wcześniej w budżecie
Miasta na ten rok.

Nabór wniosków do powyższego programu trwa do 15 kwietnia 2018 r., stąd decyzja o jak
najszybszym zwołaniu Sesji Rady Miasta.

Zadanie pn. „Przebudowa ulicy Stróżowskiej w Gorlicach na odcinku od skrzyżowania z ulicą
Stawiska do skrzyżowania z ulicami Krakowską i Kołłątaja wraz z niezbędną infrastrukturą
techniczną”  uzyskało aprobatę Radnych - trzymamy kciuki za powodzenie wnosku, który
zostanie złożony już niebawem.


